
BO.0002.12.2021 

Protokół nr XLI/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 15 listopada 2021 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęły się o godzinie 12:00, a zakończyły o godz. 12:31 tego samego dnia.  

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 12, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Wieruszowa 

2) w sprawie utworzenia Klubu Malucha w Wieruszowie oraz ustalenia statutu,  



3) w sprawie utworzenia Zespołu Żłobka i Klubu Malucha w Wieruszowie oraz 

ustalenia statutu, 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wieruszów w roku 

szkolnym 2020/2021, w tym o wynikach: egzaminu ośmioklasisty,  

z uwzględnieniem działań podejmowanych przez szkoły nakierowanych na 

kształcenia uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi w szkołach różnych 

typów, których prowadzenie należy do zadań własnych gminy oraz nadzoru 

pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał zebranym smutną i poruszającą informację o śmierci 

Pauliny Jany, pracownika Wydziału Promocji Starostwa Powiatowego w Wieruszowie. 

Pamięć o zmarłej Paulinie uczczono minutą ciszy. 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Wieruszowa, 

 

Przewodniczący Rady złożył wniosek o wprowadzenie nowego projektu uchwały w miejsce 

dotychczasowego. Dokonana pogłębiona analiza przepisów prawa doprowadziła do uznania, 

że Rada Miejska w Wieruszowie, w ramach przyznanej kompetencji do ustalania 

wynagrodzenia Burmistrza Wieruszowa powinna mieć na uwadze wskazane w przepisach 

wartości minimalne i maksymalne, które statuują przedział kwotowy, w jakim wynagrodzenie 

Burmistrza powinno zostać ustalone. Pierwotnie ustalone wynagrodzenie Burmistrza 

Wieruszowa nie mieściło się w przedziale kwotowym ustalonym w przepisach prawa i dlatego 

należało dokonać ponownego przeliczenia zaproponowanego wynagrodzenia. Podjęcie 

uchwały w dotychczasowym brzmieniu byłoby niezgodne z obowiązującymi przepisami. Dla 

czytelności podejmowanej uchwały przewodniczący zaproponował  wprowadzenie nowego 

projektu uchwały w miejsce dotychczasowego. Przewodniczący poinformował, że nowy 

projekt wraz z uzasadnieniem został radnym przesłany po czym zapytał czy radni mają uwagi 

do składanego wniosku. W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie zmianę projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia nowego projektu uchwały w miejsce dotychczasowego.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

Radni po otrzymaniu projektu uchwały i zapoznaniu się z jego treścią nie wnieśli uwag i pytań 

wobec czego Przewodniczący Rady poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji 

Gospodarczej i Budżetu. Radna poinformowała, że członkowie Komisji po zapoznaniu się  

z wyjaśnieniami i wnioskiem Przewodniczącego Rady Miejskiej, przedstawionym na 

wcześniejszym posiedzeniu Komisji dotyczącym planowanego wprowadzenia nowej treści 

uchwały w miejsce dotychczasowego projektu, przychylają się do propozycji wnioskującego. 

Zaproponowane w nowym projekcie uchwały wynagrodzenie dla Burmistrza Wieruszowa  

mieści się w granicach określonych przepisami prawa i w ocenie Komisji jest adekwatne do 

wysokiej oceny pracy Burmistrza. Zakres i ilość zadań w gminie liczącej prawie 14,5 tys. 

mieszkańców oraz ich złożoność wymaga bowiem większego nakładu pracy  

i odpowiedzialności niż wójta/burmistrza w gminie liczącej 4-5 tys. mieszkańców, których 

ustawodawca umieścił w tym samym przedziale wynagrodzeń. W związku z tym Komisja 

rekomenduje Radzie ustalenie wynagrodzenia Burmistrza w wysokości zaproponowanej  

w nowym projekcie uchwały.( opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod glosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Wieruszowa,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

2) w sprawie utworzenia Klubu Malucha w Wieruszowie oraz ustalenia statutu, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po 

czym zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radny 

Mirosław Jakubczak odczytał opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony 

Środowiska. Radny poinformował, że mając na uwadze potrzeby mieszkańców gminy  



w zakresie zapewnienia opieki dzieciom dla lat 3, Komisja pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. Podstawę funkcjonowania nowoutworzonej jednostki 

wyznacza statut określający cele, zasady oraz warunki działania placówki. ( opinia stanowi 

załącznik do protokołu) 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

utworzenia Klubu Malucha w Wieruszowie oraz ustalenia statutu,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

3) w sprawie utworzenia Zespołu Żłobka i Klubu Malucha w Wieruszowie oraz ustalenia 

statutu, 

 

W otworzonej dyskusji radni nie zgłosili żadnych uwag i pytań, w związku z czym  

Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii komisji, która omawiała projekt 

uchwały na swoim posiedzeniu. Radny Mirosław Jakubczak poinformował, że komisja 

pozytywnie oceniła zamiar utworzenia Zespołu Żłobka i Klubu Malucha. W ocenie Komisji 

jest to dobre rozwiązanie, uzasadnione organizacyjnie i nienaruszające odrębności każdej 

jednostki. Powyższe zmiany pozwolą zoptymalizować działania placówek oraz 

zminimalizować koszty ich utrzymania. ( opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

utworzenia Zespołu Żłobka i Klubu Malucha w Wieruszowie oraz ustalenia statutu,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (3) 



Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wieruszów w roku szkolnym 

2020/2021, w tym o wynikach: egzaminu ośmioklasisty, z uwzględnieniem działań 

podejmowanych przez szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów ze specjalnymi 

potrzebami edukacyjnymi w szkołach różnych typów, których prowadzenie należy do 

zadań własnych gminy oraz nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora 

oświaty. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni otrzymali szczegółową informację. Zwrócił  

się do radnych o zadawanie pytań. Wobec ich braku przeszedł do kolejnego punktu w  

porządku obrad. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował o przesłaniu odpowiedzi przez firmę Pfleiderer na 

wniosek radnego Czesława Wróblewskiego odnośnie działań i inwestycji zrealizowanych na 

rzecz ochrony środowiska w latach 2019 – 2020. 

Głos zabrał radny Czesław Wróblewski, który wyjaśnił zebranym, że w odpowiedzi 

którą otrzymał, brak jest podsumowania przeprowadzonych działań i inwestycji, poniesionych 

kosztów oraz pomiarów ilości emitowanych zanieczyszczeń.  

Odnosząc się do wypowiedzi radnego Wróblewskiego Burmistrz wyjaśnił, że nie 

wszyscy radni otrzymali odpowiedź, gdyż wpłynęła ona do Urzędu Miejskiego krótko przed 

rozpoczęciem posiedzenia sesji. Wobec wniesionych uwag, burmistrz zobowiązał się do 

zaproszenia na najbliższą sesję Rady Miejskiej przedstawicieli Spółki Pfleiderer Wieruszów 

celem udzielenia odpowiedzi w przedmiotowym zakresie. 

Radny Mirosław Jakubczak, w imieniu mieszkańców ulicy Kępińskiej, przekazał 

burmistrzowi obawy dotyczące planowanego wybudowania domów komunalnych  

w sąsiedztwie boiska sportowego. Obawy mieszkańców dotyczą zbyt dużej ingerencji w 

granicę działki z boiskiem. 

Udzielając odpowiedzi burmistrz wyjaśnił, że nikt wcześniej nie zgłaszał żadnych 

obaw. Jednocześnie zaproponował spotkanie w terenie z mieszkańcami ulicy Kępińskiej, aby 

szczegółowo omówić wszelkie wątpliwości wynikające z bliskiego sąsiedztwa domów 

komunalnych z boiskiem.  

Nawiązując do omawianego terenu, burmistrz zwrócił się do radnych o rozważenie 

ewentualnych planów co do zagospodarowania tego obszaru. W swojej wypowiedzi wyjaśnił, 

że jest to jedna z niewielu przestrzeni gdzie można organizować wydarzenia takie jak 

„Olimpiada Małych Strażaków”. Jest to także teren, który można ewentualnie  przeznaczyć do 

lądowań Lotniczego Pogotowia Ratunkowego w trybie awaryjnym, ponieważ aktualnie gmina 

nie posiada takiego miejsca. Przy tej okazji podniósł także temat terenu przy SP nr 1 na ulicy 

Fabrycznej, który pozostawiony jest nadal bez konkretnych decyzji i planów inwestycyjnych. 



Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Jackowi Owczarkowi, mieszkańcowi gminy 

i jednocześnie lokalnemu przedsiębiorcy, który już od kilku lat wnioskuje do Rady o wykonanie 

zjazdu z drogi wojewódzkiej (dawnej drogi krajowej nr 8) celem umożliwienia 

przedsiębiorcom dojazdu do prowadzonych przez nich firm.  

Zabranie głosu przez p. Owczarka uprzedził burmistrz, który w skrócie przybliżył 

radnym problem. Sytuacja dotyczy dwóch przedsiębiorstw prowadzących działalność na 

terenie przemysłowym w okolicach firmy Pfleiderer. Jednym z właścicieli jest pan Jacek, który 

od dłuższego czasu wnioskuje o wybudowanie zjazdu z drogi wojewódzkiej. Burmistrz 

wyjaśnił radnym, że zjazd jest konieczny aby umożliwić dalszy rozwój omawianych terenów 

inwestycyjnych znajdujących się w tzw. strefie przemysłowej.  

Do dyskusji włączył się Jacek Owczarek, który potwierdził wcześniejsze słowa 

burmistrza, a mianowicie, że powstał problem zjazdu z drogi wojewódzkiej. Droga, która była 

dotychczas udostępniona przedsiębiorcom do dojazdu do firm, została przejęta przez Zarząd 

Dróg Wojewódzkich, który wydał zakaz poruszania się nią. Wybudowane przez 

przedsiębiorców zakłady produkcyjne nie mogą w pełni prosperować ze względu na brak drogi 

dojazdowej, po której będą mogły poruszać się samochody o dużym tonażu. W związku z tym, 

zwrócił się do radnych o przychylenie się do prośby wybudowania wspomnianego zjazdu. 

Wybudowanie drogi pobudzi rozwój tych terenów inwestycyjnych. 

Przewodniczący Rady wykazał zrozumienie dla prośby pana Jacka Owczarka ale 

zwrócił uwagę, że pogarszająca się sytuacja finansowa gminy nie pozwala obecnie na pełne 

sfinansowanie tego zadania z budżetu gminy. Przewodniczący zwrócił się do burmistrza aby 

przy współpracy z Urzędem Wojewódzkim pozyskać środki na ten cel. 

Głos zabrał radny Czesław Wróblewski, który nawiązując do wypowiedzi pana 

Owczarka, podkreślił zasadność wybudowania zjazdu celem dalszego rozbudowania 

omawianego terenu. Przypomniał też, że projekt który jest opracowany na ten zjazd ma 

określony termin realizacji.  

 

6. Wolne wnioski i informacje. 

 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków. 

 

 

7. Zakończenie sesji. 

 

 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 12:31 

posiedzenie XLI sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

Pracownik ds. Obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 



 

                                                                                              Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                                                Adam Śpigiel 

 


